
PROTOKÓŁ NR XLVI/14 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 31 marca 2014 r. 
 
Sesja trwała od godz. 13.05 do godz. 14.50. 
  

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 12, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni radni: Pan Leszek Kwiatkowski, Pani Elżbieta 
Sikora i Pan Paweł Wachowiak. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin, 
· Zbigniew Gałązka  - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
· Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy Żychlin, 
· Emilia Rajewska   - Skarbnik Gminy Żychlin,  
· Iwona Śmietanka  - Radca prawny, 
· Radni Rady Powiatu w Kutnie, 
· Kierownicy Referatów Urzędu Gminy,  
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 
· Przedstawiciele Rady Rodziców Szkoły Podstawowej Nr 2 w Żychlinie ,   
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności, 
· mieszkańcy gminy Żychlin. 
  

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.  
 

Otwierając obrady powitała Radnych Rady Miejskiej oraz Radnych Rady Powiatu, 
Burmistrza – Pana Grzegorz Ambroziaka, Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, 
Skarbnika i Sekretarza Gminy, Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników 
Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe 
osoby przybyłe na obrady Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność                  
do podejmowania uchwał. 
 
Do porządku obrad zgłoszono następujące zmiany: 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – wniósł o wprowadzenie do porządku 
obrad dwóch projektów uchwał, tj. aby w punkcie 3 „Podjęcie uchwał w sprawach” po 
podpunkcie g) dodać podpunkt h) o brzmieniu: 
„h) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki.” 
 
Innych propozycji zmian nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia zmiany do porządku obrad. 
  
Za przyjęciem wniosku Burmistrza Gminy Żychlin, aby w punkcie 3 „Podjęcie uchwał                    
w sprawach:” po podpunkcie g) dodać podpunkt h) o brzmieniu: 
„h) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki” 
głosowało  - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę i przystąpiła do przyjęcia 
porządku obrad po zmianie. 
 
Za przyjęciem porządku obrad po zmianie głosowało - 12 radnych, 
„przeciw”       -   0 radnych, 
„wstrzymało się”      -   0 radnych. 
  
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytania i wolne wnioski. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany Uchwały Nr XLV/244/14 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 lutego 2014 r.                   
w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 rok,  

b) zmiany budżetu gminy na 2014 rok,  
c) zmiany Uchwały Nr XLIII/239/13 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 20 grudnia 2013 r.    

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 
d) zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu, 
e) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego                           

w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkole podstawowej prowadzonych 
przez Gminę Żychlin, 

f) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla  niepublicznych szkół, 
niepublicznych przedszkoli oraz dla osób prowadzących inne formy  wychowania 
przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystywania, 

g) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Żychlin oraz podnajmowania lokali wynajmowanych przez Gminę Żychlin od innych 
właścicieli, 

h) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz 
sołecki. 

4. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Żychlin na 
lata 2013-2016 w tym z realizacji przez Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w 
Żychlinie zadań z zakresu wspierania rodziny za 2013 r.  

5. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
6. Sprawy różne. 
7. Przyjęcie Protokołu Nr XLV/14 z dnia 27 lutego 2014 r. 
8. Zakończenie obrad. 
 
 
Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków. 
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem Rady  -   
w tym punkcie może zabierać głos również publiczność. 
 
Aneta Urbańska – zapytała, czy będą jakieś środki dodatkowe dla Szkoły Podstawowej Nr 1 
w Żychlinie na remont po pożarze? 
 
Henryk Zajkowski – Sołtys Sołectwa Czesławów – zapytał, czy gmina ma informację                
w zakresie remontu drogi od Jurkowa do Drzewoszek? Droga ma miała być remontowana 
wspólnie z gminą Oporów. 
Zapytał również, czy naprawiona będzie droga od Czesławowa do Janowa? 
Zwrócił uwagę, że minął miesiąc odkąd zgłaszał prośbę o wymianę żarówki w lampie ulicznej 
w Czesławowie. 
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Matylda Jakubowska-Czaja – zapytała, czy mamy informację od Starostwa Powiatowego                
w zakresie remontów drogi Żeromskiego i Łukasińskiego? 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin udzielił odpowiedzi na powyższe 
zapytania: 
- remont w Szkole Podstawowej Nr 1 – remont będzie robiony po otrzymaniu środków z 

ubezpieczenia, gdyby jednakże zabrakło tych środków, wówczas Pan Dyrektor zwróci się 
do Burmistrza z prośbą o zwiększenie środków na remont, 

- co do remontów dróg powiatowych – jesteśmy w stałym kontakcie z powiatem, rozmawiał 
z Panią Starostą i z Panem Rucińskim, którzy złożyli obietnicę, że w tym roku część 
remontów dróg będzie wykonana. Gdy będziemy mieć oficjalną odpowiedź Starostwa 
Powiatowego w zakresie remontów dróg, wówczas będzie mógł udzielić Panu sołtysowi 
konkretnej informacji.  

Następnie odczytał pismo skierowane do Powiatu Kutnowskiego, które  przekazano do 
wiadomości Rady Miejskiej w sprawie remontu dróg powiatowych, w tym ul. Łukasińskiego i 
ul. Żeromskiego. Obecnie czekamy na odpowiedź Starostwa w tym zakresie. 
 
Krzysztof Anyszka – Kierownik Ref. BPI – zapytał, z którego dnia ma sołtys informację                  
o nieświecącej lampie, gdyż ma potwierdzenie, że dokonano wymiany żarówki w lampie 
oświetleniowej. 
 
Henryk Zajkowski – dziś otrzymał informację, że lampa nie świeci, być może w dniu 
dzisiejszym dokonano naprawy. 
Chciałby, aby na najgorszym odcinku drogi od Czesławowa do Janowa położony został 
cienki dywanik asfaltowy, gdyż łatanka dziur nic nie daje. 
 
Grzegorz Ambroziak – przyjmuje do wiadomości prośbę Pana sołtysa. 
 
Józef Kowalski – ponad rok temu mówiliśmy o udrożnieniu przepustów na ul. 1 Maja, 
wysłaliśmy pismo do Starostwa. Odpowiedź otrzymaliśmy, ale do tej pory nic nie zostało 
zrobiono w tej sprawie. 
Może należałoby się zastanowić, czy byłaby możliwość zlecenia firmie udrożnienia tych 
przepustów, a następnie obarczenia kosztami właściciela drogi. 
 
 
Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zmiany Uchwały Nr XLV/244/14 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 lutego 2014 r. 
w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 rok,  

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/244/14 
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 lutego 2014 r. w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 
rok. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rolna                
(3 głosami „za”), pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XLV/244/14 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 lutego 2014 r. w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2014 rok. 
Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie powyższego projektu uchwały wypowiedzą się 
indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XLV/244/14 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 lutego 2014 r. w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2014 rok. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/244/14 Rady Miejskiej                
w Żychlinie z dnia 27 lutego 2014 r. w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 rok  
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XLVI/250/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

 
b) zmiany budżetu gminy na 2014 rok, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 
rok. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rolna                  
(3 głosami „za”), pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2014 rok. 
Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie powyższego projektu uchwały wypowiedzą się 
indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2014 rok. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 rok 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XLVI/251/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

c) zmiany Uchwały Nr XLIII/239/13 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 20 grudnia 
2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XLIII/239/13 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rolna                
(3 głosami „za”), pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XLIII/239/13 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
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Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie powyższego projektu uchwały wypowiedzą się 
indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 
 
Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin poinformowała, że w dniu dzisiejszym Pan 
Burmistrz wydał zarządzenie, w którym zwiększył środki po stronie dochodów i wydatków                    
o ponad 65.000 zł, w związku z tym ulegną zmianie załącznik nr 1 i 2 do niniejszej uchwały. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XLIII/239/13 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/239/13 Rady Miejskiej                 
w Żychlinie z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej głosowało  - 12 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XLVI/252/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

d) zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na 
sfinansowanie planowanego deficytu budżetu. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rolna               
(3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu. 
Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie powyższego projektu uchwały wypowiedzą się 
indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
kredytu na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie 
planowanego deficytu budżetu głosowało  - 12 radnych, 
„przeciw”     -   0 radnych, 
„wstrzymało się”    -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XLVI/253/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

e) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego                  
w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkole podstawowej 
prowadzonych przez Gminę Żychlin, 
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Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych              
w szkole podstawowej prowadzonych przez Gminę Żychlin. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rolna                  
(3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 
opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach 
przedszkolnych w szkole podstawowej prowadzonych przez Gminę Żychlin. 
Członkowie Komisji Rolnej w sprawie powyższego projektu uchwały wypowiedzą się 
indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie określenia 
wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach 
przedszkolnych w szkole podstawowej prowadzonych przez Gminę Żychlin. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie                        
z wychowania przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkole 
podstawowej prowadzonych przez Gminę Żychlin 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XLVI/254/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

f) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla  niepublicznych szkół, 
niepublicznych przedszkoli oraz dla osób prowadzących inne formy  
wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 
wykorzystywania, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i 
rozliczania dotacji dla  niepublicznych szkół, niepublicznych przedszkoli oraz dla osób 
prowadzących inne formy  wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli 
prawidłowości ich wykorzystywania. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rolna              
(3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania dotacji dla  niepublicznych szkół, niepublicznych przedszkoli oraz dla 
osób prowadzących inne formy  wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli 
prawidłowości ich wykorzystywania. 
Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie powyższego projektu uchwały wypowiedzą się 
indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania dotacji dla  niepublicznych szkół, niepublicznych przedszkoli oraz dla 
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osób prowadzących inne formy  wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli 
prawidłowości ich wykorzystywania. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
 niepublicznych szkół, niepublicznych przedszkoli oraz dla osób prowadzących inne formy  
wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystywania 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XLVI/255/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

g) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Gminy Żychlin oraz podnajmowania lokali wynajmowanych przez Gminę Żychlin 
od innych właścicieli, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Żychlin oraz podnajmowania lokali 
wynajmowanych przez Gminę Żychlin od innych właścicieli. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rolna                   
(3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Żychlin oraz podnajmowania 
lokali wynajmowanych przez Gminę Żychlin od innych właścicieli. 
Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie powyższego projektu uchwały wypowiedzą się 
indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Żychlin oraz 
podnajmowania lokali wynajmowanych przez Gminę Żychlin od innych właścicieli. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Żychlin oraz podnajmowania lokali wynajmowanych przez 
Gminę Żychlin od innych właścicieli 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XLVI/256/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

h) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących 
fundusz sołecki. 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 
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Grzegorz Ambroziak – projekt tej uchwały wynika ze zmiany ustawy o funduszu sołeckim, 
która weszła w życie 20 marca br. Aby sołectwa mogły w dalszym ciągu swobodnie korzystać 
ze środków funduszu sołeckiego, musimy ponownie podjąć uchwałę o funduszu na 
podstawie nowej ustawy.  
 
Edyta Ledzion – Kierownik Ref. GCPI poinformowała, że zostanie zorganizowane 
spotkanie dla sołtysów i rad sołeckich, aby przedłożyć informacje  dotyczące jednej istotnej 
zmiany w nowej ustawie, a mianowicie możliwości łączenia funduszu sołectw w celu 
zrealizowania jednego zadania inwestycyjnego. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 
gminy środków stanowiących fundusz sołecki 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XLVI/257/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

 
Do p-tu 4. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w 
Gminie Żychlin na lata 2013-2016 w tym z realizacji przez Miejsko-Gminny Ośrodek 
Pomocy Społecznej w Żychlinie zadań z zakresu wspierania rodziny za 2013 r.  

 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rolna                   
(3 głosami „za”) przyjęły sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania 
Rodziny w Gminie Żychlin na lata 2013-2016 w tym z realizacji przez Miejsko-Gminny 
Ośrodek Pomocy Społecznej w Żychlinie zadań z zakresu wspierania rodziny za 2013 r.  
Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie powyższego sprawozdania wypowiedzą się 
indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego 
Programu Wspierania Rodziny w Gminie Żychlin na lata 2013-2016 w tym z realizacji przez 
Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Żychlinie zadań z zakresu wspierania 
rodziny za 2013 r. 
 
Za przyjęciem podjęciem sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny 
w Gminie Żychlin na lata 2013-2016 w tym z realizacji przez Miejsko-Gminny Ośrodek 
Pomocy Społecznej w Żychlinie zadań z zakresu wspierania rodziny za 2013 r. 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego 
Programu Wspierania Rodziny w Gminie Żychlin na lata 2013-2016 w tym z realizacji przez 
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Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Żychlinie zadań z zakresu wspierania 
rodziny za 2013 r. 
 
 
Do p-tu 5. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 
 
Odpowiedzi na zapytania zostały udzielone w punkcie 2 porządku obrad „Zapytania i wolne 
wnioski”.  
 
 
Do p-tu 6. Sprawy różne. 
 
Krzysztof Falkowski – zapytał, jak wygląda sprawa kina „LECH”, kiedy rozpoczną się prace 
modernizacyjne?  
 
Grzegorz Ambroziak – odbył się przetarg, obecnie sprawdzane są oferty, niebawem zostanie 
podpisana umowa z wykonawcą i rozpoczną się prace modernizacyjne na tym obiekcie. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała pismo Pana Jerzego Jankowskiego skierowane do 
Ministerstwa Sprawiedliwości w sprawie nie wydania dowodu osobistego. 
W związku z tym, iż sprawę Pana Jerzego Jankowskiego w postaci skargi - Rada Miejska 
rozpatrywała w sierpniu 2012 r. i podjęła stosowną Uchwałę Nr XXV/132/12 z dnia                    
28 sierpnia 2012 r. uznającą skargę za bezzasadną, a Pan Jankowski nie wniósł żadnych 
nowych okoliczności do tej sprawy, zaproponowała podtrzymanie tego stanowiska                          
i udzielenie Panu Jerzemu Jankowskiemu stosownej odpowiedzi, której treść przedstawiła 
Radzie Miejskiej. 
Następnie zwróciła się z zapytaniem do Rady Miejskiej, cz podtrzymuje swoje stanowisko           
w sprawie Pana Jerzego Jankowskiego, jakie zostało podjęte Uchwałą Nr XXV/132/12 z dnia 
28 sierpnia 2012 r. i przesłane do skarżącego zawiadomieniem z dnia 29.08.2012 r. oraz czy 
Rada wyraża zgodę na wysłanie odpowiedzi, jaką zaproponowała w odczytanym piśmie. 
 
Do zaproponowanej odpowiedzi nie złożono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia stanowiska w powyższej sprawie przez 
Radę Miejską. 
 
Za podtrzymaniem dotychczasowego stanowiska w sprawie Pana Jerzego Jankowskiego i  
przesłaniem odpowiedzi o odczytanej przez Przewodniczącą Rady treści 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych,  
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podtrzymała stanowisko w sprawie Pana 
Jerzego Jankowskiego zawarte w Uchwale Nr XXV/132/12 z dnia 28 sierpnia 2012 r. 
przesłane do skarżącego zawiadomieniem z dnia 29.08.2012 r. oraz przyjęła odpowiedź              
o zaproponowanej treści.  
Następnie odczytała pozostałe pisma skierowane do Rady Miejskiej w Żychlinie: 
- pismo do Pana Mirosława Rucińskiego – Członka Zarządu Powiatu Kutnowskiego                   

w sprawie dróg powiatowych na terenie gminy Żychlin (przekazane Radzie Miejskiej do 
wiadomości), 

- pismo Pani Janiny Sokołowskiej dotyczące odmowy nadania Honorowego Obywatela 
Gminy Żychlin, 

- pismo Wojewody Łódzkiego w sprawie oświadczeń majątkowych. 
 
 



 10 

Do p-tu 7. Przyjęcie Protokołu Nr XLV/14 z dnia 27 lutego 2014 r. 
 
Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołu. 
 
Za przyjęciem Protokołu Nr XLV/14 z dnia 27 lutego 2014 r. 
głosowało  -  12 radnych, 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
 
Do p-tu 8. Zakończenie obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział     
w Sesji Rady.  
 
Zamknęła XLVI Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
                                                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                  /-/ Elżbieta Tarnowska 
 
 
Protokolant: 
 
M. Charążka 


